

5281 Clyde Park Ave. SW, Suite 1 Wyoming, MI 49509 USA www.asrworldwide.com 616-942-6273



American Systems Registrar, LLC, a provider of third-party system registration and accredited by the ANSI National Accreditation Board attests that:

## SHENG WEI PRECISION CO., LTD.

No. 3, ALY.49, Ln. 76, Sec. 3, Zhongyang Rd. Tucheng Dist., New Taipei City 236 Taiwan (R.O.C.)

with a scope of:

## MANUFACTURING OF METAL PARTS FOR MEDICAL DEVICE (SUCH AS FORCEPS AND ELECTROSURGICAL KNIVES)

has established a quality management system that is in conformance with the International Quality System Standard

ISO 13485:2016

**ASR Certificate Number:** 

Date of Certification:

Date of Certification Expiration:

Date of Initial Registration:

Revision:

Re-Issue Date:

7437

December 9, 2021

December 8, 2024

December 10, 2018

helle Kurtini



CERTIFICATE OF REGISTRATION



5281 Clyde Park Ave. SW, Suite 1 Wyoming, MI 49509 USA www.asrworldwide.com 616-942-6273



## American Systems Registrar, LLC, 亞瑟國際驗證,由美

國ANSI國家認可委員會所認可合格之第三方管理系統驗證機構 ,特核發本證書以茲證明:

## 生瑋企業股份有限公司

新北市土城區中央路3段76巷49弄3號

驗證範圍:

醫療器材用金屬零件生產(例如電燒刀及止血鉗)

已建立一個符合國際標準之醫療器材品質管理系統

ISO 13485:2016

ASR證書編號: 7437

證書登錄日期: 2021年12月09日 證書有效日期: 2024年12月08日 首次登錄日期 2018年12月10日

證書修訂版本: 重發證日期:

此中文版本僅為英文版證書之翻譯版,必須與 英文版共同使用;單獨使用中文翻譯版本時, 不具任何證明效力。

This is only a translation for the English certificate; it must be used with English version in the same time, or it will be no longer in force.

CERTIFICATE OF REGISTRATION